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Protokół Nr 16/2007 

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas  

które odbyło się dnia 26 marca 2008 roku.  

Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Maria Smolarek – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Sarowski – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Józef Krzeszowski – Członek 

4. Paweł Pakuła – Członek 

5. Barbara Puczkowska – Członek  

6. Teresa Nowak – Skarbnik Gminy 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Maria Smolarek – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z realizacji wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 2007 

rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

2. Przygotowanie opinii do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

Punkt 1 

 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Nowak powiedziała, że w sprawozdaniu 

uwzględnione są wszystkie uchwały Rady Gminy i zarządzenia Wójta, jakie były    

w ciągu roku podjęte odnośnie zmian w budżecie. Plan dochodów stanowił kwotę 

12.959.418,49 zł. natomiast wykonano dochody w kwocie 13.092.702,47 zł., co 

stanowi 101,03 %. Plan wydatków stanowił kwotę 13.815.713,30 zł., wykonano 

13.193.903,75 zł., co stanowi 95,50 %. Wydatki nie zostały wykonane w stu 

procentach w związku z tym środki, które nie zostały wykorzystane przeszły na 

nadwyżkę budżetową – czyli środki przeznaczone na budowę oczyszczalnię 

ścieków, środki z inwestycji Kochlew, część środków które zostały nie zapłacone 

za wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego. Środki te należy 

zabezpieczać podczas   podziału nadwyżki budżetowej również na te inwestycje i 

zadania.  

Następnie Pani Skarbnik omówiła szczegółowo poszczególne działy z wykonania 

dochodów i wydatków budżetowych. 
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Punkt 2 

 

Komisja przygotowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Wierzchlas oraz wydała opinie w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Wierzchlas za 2007 rok. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                                   Przewodnicząca  

                                                                                                   Komisji Rewizyjnej 

Marta Kowalczyk 

                                                                                                      Maria Smolarek 
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Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak i powiedział, że 

uwzględniając realizację uchwały rady Gminy Wierzchlas Nr IV/17/2007 z dnia 31 stycznia 2007 

roku w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Wierzchlas na 2007 rok oraz uchwał i zarządzeń 

związanych z wykonaniem budżetu gminy. Ogółem plan dochodów budżetowych Gminy łącznie  

z zadaniami zleconymi na dzień 31 grudnia 2007 rok wynosi 12.959.418,49 zł  a wykonano 

13.092.702,47 tj. 101,03%. 

Wydatki budżetowe ogółem plan wydatków budżetowych gminy łącznie z zadaniami zleconymi 

na dzień 31 grudnia 2007 roku wynosi 13.815.713,30 zł wykonano 13.193.903,75 zł tj. 95,50%. 

Na niewykonanie planu wydatków wpływ miało nie wykonanie zaplanowanych  zadań m.in.: 

- wodo ci Kochlew – 10.000 zł , zaplanowana była odprawy emerytalne  osoby  nie przeszły na 

emeryturę – w Urzędzie gminy jak i w szkołach, nie wykorzystano rezerwy budżetowej w 

wysokości 88.780,80,- dlatego, że nie było potrzeby jej uruchamiać na koniec roku., profilaktyka 

alkoholowa  - 30.000, pomoc społeczna – 90.000 zł, oczyszczalnia ścieków projekt nie został 

wykonany w związku z tym pozostało 124.000 zł nie zostały wykonane palny zagospodarowania 

przestrzennego gminy  pozostało – 29.000 zł. 

Ponad planowe dochody wystąpiły   w podatku dochodowym od osób fizycznych  łącznie 

140.541,38 zł. Są to środki które wpłynęły na konto urzędu w styczniu 2008 roku i przekazuje je 

Ministerstwo Finansów. Skarbnik powiedziała, że każdy radny otrzymał materiał i zwróciła  się o 

zadawanie konkretnych pytań lub przedstawienie wątpliwości to ułatwi omawianie 

sprawozdania.  

Poinformowała, że sprawozdanie opracowane jest w formie tabelarycznej  oraz są opracowane 

objaśnienia do budżetu, rozliczenie inwestycji oraz wykorzystanie środków w poszczególnych 

samorządach wiejskich. 

Sprawozdaniem szczegółowo zajmowała się Komisja Rewizyjna która przygotowała wniosek i 

opinię do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem nie miał uwag i wnosi o podjęcie uchwały na sesji w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu za 2007 rok oraz  i udzielenie absolutorium 

Wójtowi.  

 


